
Ważne cytaty ks. Jerzego 

 Aby zwyciężać zło dobrem trzeba troszczyć się o cnotę męstwa. Cnota męstwa jest 

przezwyciężeniem ludzkiej słabości i strachu. Chrześcijanin musi pamiętać, że bać się trzeba tylko 

„zdrady Chrystusa za parę srebrników jałowego spokoju”. 

 Bez względu na to, jaki wykonujesz zawód, jesteś człowiekiem. 

 Być wolnym, to żyć zgodnie ze swym sumieniem. 

 Człowieka można przemocą ugiąć, ale nie można go zniewolić. 

 Człowiek pracujący ciężko bez Boga, bez modlitwy, bez ideałów będzie jak ptak z jednym skrzydłem 

dreptał po ziemi. 

 Dla Boga każdy człowiek bez wyjątku jest skarbem drogocennym. 

 Ludzi zdobywa się otwartym sercem, a nie zaciśniętą pięścią. 

 Miłość nie istniałaby, gdybyśmy byli do niej zmuszani.  

 Miłość przerasta sprawiedliwość, a równocześnie znajduje potwierdzenie w sprawiedliwości. 

 Nie jest to rana śmiertelna, bo nie można zadać rany śmiertelnej czemuś, co jest nieśmiertelne. Nie 

można uśmiercić nadziei. 

 Nie można tworzyć dziejów bez dziejów, nie można zapomnieć o chrześcijańskiej drodze naszego 

Narodu. 

 Pokój musi być zbudowany na sprawiedliwości. Pokój to dialog sprawiedliwy w duchu miłości.  

 Praca jest nieodzownym towarzyszem człowieka. Ma ona służyć człowiekowi, ma człowieka 

uszlachetniać.  

 Prawda jest niezmienna. Prawdy nie da się zniszczyć taką czy inną decyzją, taką czy inną ustawą.  

 Prawda łączy się zawsze z miłością, a miłość kosztuje, miłość prawdziwa jest ofiarna, stąd prawda 

musi kosztować. Prawda, która nic nie kosztuje jest kłamstwem. 

 Prawdziwa wolność jest pierwszą cechą człowieczeństwa.  

 Prosimy o wewnętrzną radość, bo ona jest najgroźniejszą bronią przeciwko szatanowi, który smutny 

jest z urodzenia. 

 Przemoc nie jest oznaką siły, lecz słabości.  

 Przez krzyż idzie się do zmartwychwstania. Innej drogi nie ma. 

 Są więzienia niewidzialne, jest ich bardzo wiele. Są więzienia, w których ludzie rodzą się, rosną i 

umierają. Są więzienia systemów i ustrojów. Te więzienia nie tylko niszczą ciała, ale sięgają dalej, 

sięgają duszy, sięgają głęboko prawdziwej wolności. 

 Służyć Bogu, to szukać dróg do ludzkich serc. Służyć Bogu to mówić o złu jak o chorobie, którą 

trzeba ujawnić, aby ją móc leczyć. Służyć Bogu, to piętnować zło i wszystkie jego przejawy. 

 Solidarność to jedność serc, umysłów i rąk zakorzenionych w ideałach, które są zdolne przemieniać 

świat. 

 Szatan będzie umacniał swoje królestwo na ziemi i w naszej Ojczyźnie, królestwo zakłamania, 

nienawiści i zastraszania, jeżeli my wszyscy nie będziemy na co dzień stawali się coraz silniejsi 

Bogiem i Jego łaską. 

 To, co wielkie i piękne, rodzi się przez cierpienie. 

 Zasadniczą sprawą przy wyzwoleniu człowieka i narodu jest przezwyciężenie lęku. 

 Zło dobrem zwyciężaj. 

 Zło, które znosiło się jako coś nieuniknionego, staje się nieznośne na myśl, że można się od niego 

uwolnić. 



 Życie trzeba godnie przeżyć, bo jest tylko jedno. Zachować godność człowieka, to pozostać wolnym, 

nawet przy zewnętrznym zniewoleniu. Pozostać sobą - żyć w prawdzie - to jest minimum, aby nie 

zamazać w sobie obrazu dziecka Bożego. 


